
Ste autorom knižiek a CD, ktoré sú určené deťom, ako tento nápad vznikol?
Spomenul som si ako som sa učil dobrým veciam a opisoval som svoje pocity, ktoré som potom 
zrýmoval a prispôsobil deťom. Je to taký zaujímavý proces. Mám obrovskú predstavivosť a 
fantáziu, takže som čerpal vo svojich vlastných spomienkach na detstvo. A potom som to otestoval 
na svojich neterkách.

Čo vy a literatúra?
Rád čítam životopisné knihy. V poslednej dobe aj detské, aby som bol v obraze.

Ako hodnotíte podujatie, ktoré sa uskutočnilo v našej knižnici?
Veľmi pozitívne. Prekvapil ma ten počet deti s rodičmi, aj to ako sme sa tam všetci pomestili a 
vytvorili si fajnovú atmosféru. Rád sa niekedy ešte vrátim.


